



CTR INFO

Solidarity Funds
2018 FIM Trial World Championships and FIM Prizes
Fonds de Solidarité
Championnats du Monde FIM et Prix FIM de Trial 2018

Dear Trial Friends,

A Solidarity Fund helps financially certain riders according to the criteria specified below and also provided a help to the accommodation of the riders on the base of the following information.

The importance of this aid depends mainly on the amount of Solidarity fund at the end of the year and the number of riders who benefit from it.

This season, the solidarity fund made available 48 free rooms by the organizer of the Japan Event to the 48 first registered European riders.

In addition, the organizers of each event in Europe have offered 10 twin rooms free of charge to the first 10 registered non-European riders.

The conditions for obtaining the assistance of the FIM 2018 Trial Solidarity Fund after this end of the 2018 sport season are as follows:

Financial Support will be granted to:

- Any rider in the **Trial125cc, Women TrialGP and Women Trial2** categories who participated in **all the events** of their respective Championships - FIM Prizes.
- Any rider who has participated in **all the events** of the **FIM Trial-E Cup**.
- Any **overseas rider** having participated to **all the events** of the **FIM Trial2 World Championship**.
- The **overseas teams** who have participated in the **2018 Trial of Nations**.



FÉDÉRATION INTERNATIONALE
DE MOTOCYCLISME

- Have never been subject to penalties in Articles 5.20 and 5.21 of the Trial Regulations and / or any penalty relating to the FIM Disciplinary and Arbitration Code and / or Code of Ethics.

All riders who meet these criteria must apply in writing to the FIM Administration at ctr@fim.ch before 2 November.

The amount of aid will be paid directly to the rider entitled to it.

Best regards,

For more information, please contact:

Anna Clarena
ctr@fim.ch
Trial Commission Coordinator
FIM (International Motorcycling Federation)
Route de Suisse 11, 1295 Mies, Switzerland
Tel +41 22 950 95 08 - Skype [fim.anna.clarena](https://www.skype.com/name/fim.anna.clarena)



CTR INFO

Solidarity Funds
2018 FIM Trial World Championships and FIM Prizes

Fonds de Solidarité
Championnats du Monde FIM et Prix FIM de Trial 2018

Chers amis du Trial,

Un fond de solidarité permet d'aider financièrement certains coureurs suivant les critères précisés ci-après ainsi qu'une aide au logement des coureurs sur la base des informations suivantes.

L'importance de ces aides dépend essentiellement du montant du fond de Solidarité en fin d'année et du nombre de coureurs qui en bénéficie.

Cette saison le fond de solidarité a permis la mise à disposition de 48 chambres gratuites offertes par l'organisateur de la Manifestation du Japon aux 48 premiers coureurs européens inscrits.

De plus, Les organisateurs de chaque Manifestation en Europe ont offert gratuitement 10 chambres « twin » aux 10 premiers coureurs non-européens inscrits.

Les conditions pour obtenir l'aide des Fonds de Solidarité Trial FIM 2018 après cette fin de saison sportive 2018 sont les suivantes:

Des Aides Financières seront accordées à :

- *Tout coureur des catégories Trial125cc, TrialGP Féminin et Trial2 Féminin ayant participé à toutes les Manifestations de leur Championnat/ Prix respectif.*
- *Tout coureur ayant participé à toutes les Manifestations de la Coupe FIM Trial-E.*
- *Tout coureur « Overseas » ayant participé à toutes les Manifestations du Championnat du Monde de Trial2.*



FÉDÉRATION INTERNATIONALE
DE MOTOCYCLISME

- **Les équipes « over-seas » ayant participé au Trial des Nations 2018**
- **N'avoir jamais fait l'objet de Pénalisations figurant dans les Articles 5.20 et 5.21 des Annexes Trial et/ou toute sanction relative au «Code Disciplinaire et d'Arbitrage» et/ou «Code d'Ethique» de la FIM.**

Tous les coureurs qui entrent dans ces critères doivent faire une demande écrite auprès de l'Administration FIM à l'adresse ctr@fim.ch, avant le 2 novembre.

Le montant des aides sera reversé directement au coureur y ayant droit.

Meilleures salutations,

Pour plus des informations contactez :

Anna Clarena
ctr@fim.ch
Trial Commission Coordinator
FIM (Fédération Internationale de Motocyclisme)
Route de Suisse 11, 1295 Mies, Suisse
Tel +41 22 950 95 08 - Skype fim.anna.clarena